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Mødetitel:  Skolebestyrelsesmøde på Firhøjskolen 
Dato:  9. oktober 2017 Tidspunkt:  17:00 - 19:30 

 

Sted: Det lyserøde kabinet 

(lok. v/madkundskab) 

Møde indkaldt af:  

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde 

Arrangør  

Referent: LT 

Tidtager:  

Deltagere: Pernille Kofoed, Sonny Storgaard, Ann-Marie Bengtzen, Johni Christensen, Tina 
Quaade Olsen, Una Bettina Arlet Andreasen, Lasse Bay Jensen,2  elevrep: TJ, MP, 
LT,  
Ann-Marie kom senere. 

 

1. Emne:  Nyt fra elevrådet v. elevråd/(10 min.), information. 

Til orientering Elevrådet fortæller fra deres elevrådsmøde  
  

Konklusion(er): Elevrådet er ved at arrangere skolefest. Den bliver for 7. - 9. klasse, ultimo 
januar. 

Den afvikles i gymnastiksalen. Festen er kun for elever, og målet er at styrke 
fællesskabet. 
Elevrådet er tovholder i  "SOS børnebye"r foredrag for overbygningen. 
Efter uge 42 samles repræsentanter for elevrådet og beskriver hvordan deres 
fællesrum i overbygningen skal indrettes. 
Elevrådet har fået bevilget penge til mørklægningsgardiner, der opsættes i løbet af 

efteråret. 
Stort ønske om vandautomat 
Skolebestyrelsen vil gerne hjælpe til gallafesten, såfremt de kan pågældende dag. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Elevrådet søger mad-sponsorer til fest Elevrådet  

Vandautomat. LT undersøger muligheder LT  

Videre planlægning af gallafest for 7. - 9. klasse. Elevråd  

 

2. Emne:  Nyt fra SFO (5. min) 

Til orientering Sidste nyheder. 

 

Konklusion(er): SFO er netop blevet re-certificeret. Personalet har gennemgået 3 moduler med 

inspiration denne gang.  
I denne uge er der temalege  - vikingetiden. 
SFO 2 er ved at blive opgraderet, så de får noget nyt inventar mv. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Kan det lade sig gøre at eks 4. klasse benytter SFO i 
ferierne. 

LT undersøger og med på 
næste møde 

 

   

   

 

3. Emne:  Trafiksikkerhed (10 min) 

Til debat Vi håber at vi når at få en tilbagemelding fra vej og park. 
Oplæg er, at der opsættes "Helleanlæg" fra stien fra Føllenslev til Firhøjskolen. 

Desuden ændres udkørslen fra skolen  til en bane. Der vil ligeledes blive kigget på 

hele vores p-plads og skiltning mv. 

Konklusion(er): Det forventes at der etableres Helle-anlæg ved overgangen fra cykelstien til skolen. 
Ligeledes gennemføres der trafikmåling i oktober måned. 
Det forventes at der bliver udkørsel i et spor fra p-pladsen. Det betyder at busserne 

kan komme til at svinge ved Helle-anlægget. 
Vi afventer mere i forhold til skiltning mv. på området. 
 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Løbende orientering og nyheder fra vej og Park sendes til 

SKB 

LT  
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4. Emne:  Rygepolitik (5 min) 

Til debat og 
vedtagelse 

Det er foreslået at vores rygepolitik kommer til at indeholde at brug af snus heller 
ikke er tilladt. Læs venligt rygepolitikken som findes på skolens hjemmeside. 

Konklusion(er): Ordet "snus og anden røgfri tobak" indføres. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Revideres og lægges på intra LT  

   

   

 

 

 

 

 

5. Emne:  Antenne (15 min) 

Til debat og 
indstilling 

Skolen er blevet kontaktet af telecon, da de ønsker bedre sendeforhold for 
mobiltelefoni. Først er der foreslået et 100m2 areal på naturlegepladsen. Dette har 
LT meddelt at det på ingen måde kan komme på tale, da det er børnenes legeplads. 

Efterfølgende ønskes en placering bag hallen. 
Materiale er tidligere udsendt, så læs det venligst igennem, men vær obs. på at 
materialet er over 10 år gammelt fortæller vores tekniske serviceleder. 

Konklusion(er): Frabedes  på Firhøjskolens område, og en enig skolebestyrelse støtter op om, at den 
ikke skal placeres i nærheden af  skolen, heller ikke ved hallen. 

 
LT kontakter Klb. kommune. 
 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

LT skriver beslutning  til Klb kommune  LT  

   

   

 

 

6. Emne:  Skolefest (10 min) og motionsdag 

Orientering Skolefest med temaet "Tiden i Historien" afholdes d. 12. oktober. Der orienteres kort 
om festen. 

Hvis et par bestyrelsesmedlemmer vil hjælpe til, vil det være dejligt. 

Konklusion(er): Temaet i år er "Tiden i Historien". 
Der bliver ingen fællesspisning, men der kan købes pølser, kaffe mv hjemmefra. 
Der er udstilling i diverse klasser. 
Motionsdag: 
Forældrene kan være sponsor for børnene. 

Der løbes 2 ruter: Særslev enge 3. - 9. klasse og Ekstrem broløb for 0. - 2. klasse. 
 

Handlepunkter Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Lasse og Pernille vil gerne hjælpe ved indgangen   

•    

•    

•    

•    

•    

   

 

7. Emne:  Kommunikationspolitik (15 min) 

1. behandling Punktet genoptaget fra sidste skoleår. 
Bilag udsendes fredag. 
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Skolebestyrelsens kommentarer skal efterfølgende behandles til høring og 

kommentering i personalegruppen. 

Konklusion(er): Der er samlet notater i forhold til revidering.  De medtages på næste møde. 
I politikken skal det fremgå noget om " svarfrist på en henvendelse til en 
medarbejder" 
 

Handlepunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

• Med på næste møde LT  

•    

•    

•    

•    

•    

   

 

8. Emne:  Gensidig orientering (5 min.) 

Orientering  

  

Orienteringspunkter Ansvarlig: Deadlinedatoer 

• Næste mødedato: 13. november 2017   

• Nye kollegaer: Claus Bjarnø - lærer   

• Trine Hjort Bonde - viceskoleleder   

• Tilbagemeldinger fra forældremøderne   

• I overbygningen var der forældremøde samme 
aften. Fordelen er at mange lærere fik hils på 
klasserne, ulempen var at ikke alle lærere nåede 
ud i alle klasser. Vi overvejer om vi anvender 

samme model næste år, eller den revideres.  
• Bedre skilte-markering på p-pladsen, også for 

busserne. 
• Højt co2 niveau i klasser 

  

   

 Lukket punkt; behandlet på mødet.   

 


